

[Text]

On clause 208—*Insurance companies tax in offshore area*

Mr. Price: I move subclause 208(3) of Bill C-6 be amended by striking out lines 19 and 20 on page 120 and substituting the following:

this Part,

Amendment agreed to

Clause 208 as amended agreed to

Clauses 209 and 210 agreed to

On clause 211—*Imposition of corporate income tax in offshore area*

Mr. Johnson: I move subclause 211(3) of Bill C-6 be amended by striking out lines 27 and 28 on page 123 and substituting the following:

this Part,

Amendment agreed to

Clause 211 as amended agreed to

Clauses 212 to 214 inclusive agreed to

On clause 215—*Jurisdiction of courts*

Mr. Price: I move subclause 215(2) of Bill C-6 be amended by striking out lines 26 and 27 on page 126 and substituting the following:

St. John's.

Amendment agreed to

Clause 215 as amended agreed to

Clauses 216 to 231 inclusive agreed to

On clause 232—*Development Fund Committee*

• 1800

Mr. Price: I move, Mr. Chairman, that subclause 232(4) of Bill C-6 be amended by striking out lines 12 to 14 on page 137 and substituting the following:

is, by the joint operation of this subsection and subsection 232(4) of the Provincial Act, dissolved three years after the date, as determined by both Ministers, on which the last payment is made pursuant to subsection 231(1).

Amendment agreed to

Clause 232 as amended agreed to

Clauses 233 to 235 inclusive agreed to

On clause 236—*Transitional*

Mr. Shields: I move that clause 236 of Bill C-6 be amended (a) by striking out the heading immediately preceding line 3 and lines 3 and 4 on page 138 and substituting the following:

Transitional Amendments to Bill C-5

236. If, during the second session of the thirty-third Parliament, Bill C-5 entitled *An*

[Translation]

Article 208—*Taxe sur les primes d'assurance—Levée*

M. Price: Je propose que l'article 208(3) du bill C-6 soit modifié en remplaçant les lignes 14 à 16, page 120, par ce qui suit:

la présente partie. Notamment, la mention dans cette

L'amendement est adopté

L'article 208 modifié est adopté

Les articles 209 et 210 sont adoptés

Article 211—*Impôts: personnes morales*

M. Johnson: Je propose que le paragraphe 211(3) du projet de loi C-6 soit modifié en remplaçant les lignes 19 à 21, page 123, par ce qui suit:

dans le cadre de la présente partie. Notamment, la mention

L'amendement est adopté

L'article 211 modifié est adopté

Les articles 212 à 214 inclusivement sont adoptés

Article 215—*Compétence des tribunaux*

M. Price: Je propose que le paragraphe 215(2) du bill C-6 soit modifié en remplaçant les lignes 21 et 22, page 126, par ce qui suit:

Saint John's.

L'amendement est adopté

L'article 215 modifié est adopté

Les articles 216 à 231 inclusivement sont adoptés

Article 232—*Comité du fonds de développement—Constitution*

M. Price: Monsieur le président, je propose que le paragraphe 232(4) du Bill C-6 soit modifié en remplaçant les lignes 7 à 9, page 137, par ce qui suit:

(4) Le Comité est dissous, par l'application conjointe du présent paragraphe et du paragraphe 232(4) de la loi provinciale, trois ans après la date fixée par le ministre pour effectuer le paiement prévu au paragraphe 231(1).

L'amendement est adopté

L'article 232 modifié est adopté

Les articles 233 à 235 inclusivement sont adoptés

Article 236—*Dispositions transitoires*

M. Shields: Je propose que l'article 236 du Bill C-6 soit modifié a) en remplaçant l'intertitre qui précède la ligne 1 ainsi que les lignes 1 à 3, page 138, par ce qui suit:

Modifications découlant du Projet de loi C-5. Dispositions transitoires.

236. Si, en cas de sanction au cours de la deuxième session de la trente-troisième législature du projet de loi C-5 intitulé *Loi*